
Schůze výboru ZKO Lovosice 

Datum konání: 29.3.2025 

Přítomní: Chládek, Pšeničková, Vápeník, Bartošík, Fraňková, Blahutová, Hajná 

Program: 

1) 13.1. provedena výměna vodoměru. Faktura za vodu – nedoplatek přes 4000,-Kč. Dnes byla 

provedena oprava na pánském WC což bylo pravděpodobnou příčinou zvýšené spotřeby vody. 

2) Členské příspěvky. Pokladník informoval, že zbývá dořešit platbu u K. Vilda, což s jmenovaným 

provede. Nezapla@l pan Novák, zřejmě nezájem o další členství. 

3) Vybudování pevných zástěn. Je nakoupený materiál. Předpokládaný stav montáže začátkem 

května. 

4) Chládek vznesl požadavek na opravu Áčka. Bude provedeno co nejdříve (Vápeník, Bartošík)  

5) Vyúčtování dotace od MěÚ Lovosice provedeno ve spolupráci pokladník, předseda. Žádost o 

přidělení dotace na další rok zaslaná. 

6) Zaslání podkladů na rejstříkový soud ohledně zápisu změn ve výboru provedeno. Je potřeba 

dotáhnout změny u bankovního účtu – provede Vápeník po uzdravení. 

7) Požadavek na instalaci průtokového ohřívače vody do kuchyně. Po diskusi upuštěno od záměru. 

8) Objednané zkušební řády došly. Je možné případným zájemcům jich ještě několik odprodat. 

Ve středu 2.4. od 19.00 hod. pořádá ČKS na plaKormě YouTube webinář k novému zkušebnímu 

řádu IGP. Kontaktní adresu na tuto akci najdou zájemci na stránkách ČKS v odkazu „aktuality“. 

9) Žádost o přidělení rozhodčího na zkoušky v prvním pololeS odeslaná na ČKS. Zkoušky IGP – FH 

zaSm stornovány. Možnost doplánovat zkoušky KJ podle zájmu. Změna vedoucího zkoušek dne 

5.4. Místo Hajné, Pšeničková. Chládek navrhl přesunout termíny zkoušek na neděli. Po diskusi: 

ZaSm ponechat, jak to je. Po sezóně vyhodno@t. 

10) Revizorka vypracovala revizní zprávu, která byla rozeslaná členům ZKO k seznámení. Zpráva 

založena u účetnictví. 

11) Daňové přiznání připravené k odeslání. Bude provedeno po jeho podepsání předsedou. 

12) Do počítače byly nainstalované nové formuláře na zkoušky IGP + vzor DPČ pro vyúčtování. 

13) Schůze KV ČKS. Odznaky Reizenthaler, Fraňková údajně v řešení. Obdrželi jsme odměnu 2000,-

Kč za činnost organizace – předáno pokladníkovi a jeden návlek na rukáv – převzala výcvikářka.  

14) Na účet klubu došlo částka 1000,-Kč jako odměna za uspořádání schůze KP ČKNO. 

15) PřijeS nových členů. Bude provedeno online až budou známé jejich nacionále. 

16) Od 1.3. plaS zákaz pálení lisS. Bude řešeno podle potřeby při podzimní brigádě. 

17) Inventura majetku. Vápeník převzal podklady na členské schůzi. Bohužel psané v ruce. 

Převedeno do elektronické podoby. Dořešení bude provedeno na další schůzi výboru. 

18) Ohledně organizace výcviku byla přijata následující opatření.  

• Zájemcům o složení zkoušek, kteří nejsou členy našeho spolku budou umožněny dva 

bezplatné tréninky během výcvikového dne. Na trénink nastupují jako poslední, 

pokud se s vedoucím výcviku nedohodnou jinak. V případě zájmu o další trénink je 

tento zpoplatněný a to částkou 50,-Kč za jeden trénink. Pokud si v našem klubu 

zapla, hostování, za další tréninky již nepla,. Hostování lze zapla.t vždy jen na celý 

rok, případně jeho zbytek a činí 100,- Kč za měsíc. Hostující člen má právo 

zúčastňovat se výcviku ideálně ve stanovený výcvikový den. Mimo tyto dny jen po 

dohodě s některým výcvikářem a jen za jeho přítomnos..  

Za seznámení osob, kterých se toto opatření týká zodpovídají výcvikáři. Kromě toho bude tato 

informace vyvěšena na venkovní nástěnce.  



• Vzhledem ke vzrůstajícímu zájmu o výcvik výbor rozhodl o úpravě společných výcviků 

a to následovně: 

 Výcvikový den sobota 

 8.30 až 11.30 – nácvik poslušnos. (výcvikář Hajná) 

 11.30 až 13.00 – nácvik obrany (figurant Stáňa, Fric) 

 13.00 až ……. – nácvik poslušnos. (výcvikář Vápeník) 

 nácvik stop po dohodě (výcvikář Pšeničková) 

Uvedené časy a jména výcvikářů (figurantů) jsou pouze orientační. Doporučení: Dopolední 

výcvik poslušnos. určen prioritně pro psy připravující se na zkoušku. Odpolední výcvik 

poslušnos. určen prioritně pro nácvik základních prvků poslušnos. + pro odstraňování 

problémů. Pro zájemce bude založená na plaBormě WhatsApp otevřená skupina, kam bude 

možné uvést kdo se kdy chce jakého výcviku zúčastnit, ,m bychom se měli vyhnout tomu, že 

bude docházet k přetlaku při nácviku poslušnos. v dopoledních nebo odpoledních časech a 

jednotliví členové, včetně výcvikářů si budou moci lépe plánovat svou činnost. 

19) Na závěr schůze proběhla diskuse ohledně přístupu zejména k začátečníkům. Vápeník uvedl 

některé příklady, kterých bychom se měli vyvarovat. Žádné opatření nebylo přijato. 

20) Prodej DVD – úkol trvá. 

 

Zapsal: 

Vápeník Pavel 

 


